
Jeg har hørt, at der er tale om, at lukke Grenaa skovbørnehave. Det synes jeg ville være frygteligt ærgerligt, 
det er en fantastisk børnehave i fantastiske omgivelser !  
Vi har brug for en børnehave, hvor børnene lære at være i naturen og lære om naturen.  
Jeg er dagplejer og  har førhen, haft stor glæde af at besøge skovbørnehaven sammen med mine 
dagplejebørn og børnene har absolut også nydt det.  
Børn elsker at være ude og de elsker at vi voksne viser interesse og entusiasme, når vi skal fortælle og vise 
dem ting og der er virkelig mange spændende ting at se i en skov.  
Mit barnebarn, som gik i Grenaa skovbørnehave for nogle år tilbage, kom en dag hjem og fortalte at han 
havde set et egern hoppe fra træ til træ med et fugleæg, som den havde stjålet fra en rede, han var meget 
optaget og begejstret over denne oplevelse og sådanne oplevelser er der mange af, i Grenaa 
skovbørnehave, selv det at der pludselig hopper en hare ind over legepladsen. 
Så jeg håber virkelig ikke at den bliver lukket. 
Så synes jeg det er bedre, at bruge penge på udvikling i stedet på afvikling af Grenaa skovbørnehave. 
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